

No. 14537. Multilateral

CONVENTION ON INTERNATIONAL TRADE IN ENDANGERED SPECIES OF WILD FAUNA AND FLORA. WASHINGTON, 3 MARCH 1973 [*United Nations, Treaty Series, vol. 993, I-14537.*]

AMENDMENT TO ARTICLE XXI OF THE CONVENTION OF 3 MARCH 1973 ON INTERNATIONAL TRADE IN ENDANGERED SPECIES OF WILD FAUNA AND FLORA (WITH CORRIGENDUM). GABORONE, 30 APRIL 1983 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2993, A-14537.*]

TERRITORIAL APPLICATION

China (in respect of: Hong Kong Special Administrative Region and Macao Special Administrative Region)

Notification deposited with the Government of Switzerland: 10 May 2016

Registration with the Secretariat of the United Nations: Switzerland, 27 May 2016

N° 14537. Multilatéral

CONVENTION SUR LE COMMERCE INTERNATIONAL DES ESPÈCES DE FAUNE ET DE FLORE SAUVAGES MENACÉES D'EXTINCTION. WASHINGTON, 3 MARS 1973 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 993, I-14537.*]

AMENDEMENT À L'ARTICLE XXI DE LA CONVENTION DU 3 MARS 1973 SUR LE COMMERCE INTERNATIONAL DES ESPÈCES DE FAUNE ET DE FLORE SAUVAGES MENACÉES D'EXTINCTION (AVEC RECTIFICATIF). GABORONE, 30 AVRIL 1983 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2993, A-14537.*]

APPLICATION TERRITORIALE

Chine (à l'égard de : Région administrative spéciale de Hong-Kong et Région administrative spéciale de Macao)

Dépôt de la notification auprès du Gouvernement suisse : 10 mai 2016

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Suisse, 27 mai 2016